

Styremøte 29.09.25

Tid 17:45

Referent: Nora

Dragvoll

Møtedeltakere

Anne Marthe	Leder	Tilstede
Nora	Nestleder	Tilstede
Kevski	Kasserer	Ikke tilstede
Brede	Informasjon	Tilstede
Herman	Material	Tilstede
Knut	Arrangement	Tilstede
Manas	Turnering	Ikke tilstede
Martin	Sportslig	Tilstede
Petter	Sponsor & Dugnad	Tilstede
Veronica	Sosial	Tilstede
Lukas	Styremedlem	Tilstede
Sara	Styremedlem	Tilstede

Agenda

Møtedeltakere.....	1
Agenda.....	1
Innsjekk og informasjon.....	2
Sak 1 - Siden sist.....	2
Sak 2 - Økonomi.....	4
Sak 3 - NTNUI Treffpunkt.....	5
Sak 4 - Jentesamling.....	6
Sak 5 - Nye treningstider?.....	7
Sak 5 - Annet.....	8
Sak 6 - Fastsette dato for neste møte.....	9
Sak 7 - TODOs til neste møte.....	10

Innsjekk og informasjon

Informasjon:

Oppdatering William: HS jobber fremdeles med politiattest, så det er ikke godt å si når det er klart.

Sak 1 - Siden sist

Anne Marthe: Svart på mail og IG dms. Hjulpet med å organisere lagserielag. Svart på kartleggingsundersøkelse til NTNUI og klubbundersøkelse til NBF. Sendt inn søknad til forbundet om støtte til jentesamling. Styrt med laget mitt. Orga med Treffpunkt. Møte ang. level-inndeling. Baka kake til genfors. Vært på genfors.

Nora: Lagt ut innlegg om hjelp til rankingkomiteen. Sendt Brynjar mld om å stille med vors. Sendt ut mail til de som står på venteliste til nybegynnerkurset. Vært med på nybegynnerkurset. Fordelt nybegynnerspillerne på vors og sendt mail til dem om det. La ut info på spond om at lagserie lagene er satt.

Kevin: Skrevet erfaringsskriv treningssamlingen. Sittet med internrevisjon. Vanlige regninger pluss endelig fikset fakturasystemet vårt.

Brede: Møte angående level-inndeling. Jobber videre med Spond. Satt endret slik at lagserie på level 2 (lag 4) får BIL treningen på onsdager som midlertidig løsning på plassmangelen.

Herman:

Knut:

Manas:

Martin: Trener på nybegynner kurset. Fylt på vann på fuktskapet. Hjulpet david med lagserie.

Petter:

Veronica:

Lukas:

Sara: Lagd Rockesmashen-gruppe og sendt ut info om helga. Vært trener på nybegynnerkurs to torsdager. Handlet inn til perler/premier og lagt inn refusjon. (Levering: 30.sep - 13.okt.) Invitert til perlekveld tirsdag 14.okt kl. 18. Planlagt litt kick-off med Vero og Lukas.

Sak 2 - Økonomi 1min

Informasjon:

Øke pris på ballrør?

Referat:

Vi må ta minst 350kr for ballrør fremover ettersom prisene har økt betraktelig

RSL øker ballrørene til 370kr og 300kr

Sak 3 - NTNUI Treffpunkt 10min

Informasjon:

- Bestille baller
- Kiosk:
- Premier; alle i u9 og u 11 skal ha deltakerpremie, om de blir slått sammen med høyere klasser skal også feks alle i u13 ha premier
 - skal dette også bare være armbånd?
- Promotere på treninger, alle skal bli med!:)D
 - Få trenere til å si det før evt. øvelser osv.
 - På level 2, gjør det klart at de må lese turneringsdokument osv. Gå gjennom regler/normer osv på de nærmeste treningene.
- Checkliste i disk, kryss av ting når det er gjort, evt legg til ting om dere kommer på mer!

Referat:

Herman må bestille ballrør til turneringen. Herman kan spørre Kevin hvor mye

U9 og U11 SKAL ha premie - Herman bestiller opp medaljer til disse - Knut gir beskjed til Herman senest 8 oktober hvor mye han skal bestille opp

Viktig å snakke høyt om turneringen på både level 1 og level 2 treninger

Bakeliste og frivillige til kiosken - Petter

Potetene kjøper inn til kiosken på torsdagen

Kryss av checkliste på disk - dokumentet heter "Checkliste treffpunkt 2025"

Vi gir fra oss en garderobe under turneringen til innebandy

Sak 4 - Jentesamling 10min

Informasjon:

Vi har søkt om støtte til jentesamling, og vi har fått støtte til dette!

Følgende er planen som ble sendt, men åpen for innspill. Når? Noen som vil ta ansvar?

1. Sportslig del (trening og lek) Onsdagstrening 16:00-18:00

- Plass til 28 stk. Kanskje 20 stk som kommer.
- Felles jentetrening med fokus på mestring, moro og samspill (ikke bare "seriøs" teknikk).
- Lekpregede øvelser – stafetter, "king of the court", hinderløype.
- Avslutte med smoothie og frukt (kutte opp frukt), og mingling

Utgiftsposter:

- Baller, 2x rør, 295kr x 2 = 590 kr
- Bendit Smoothie 21kr x 20pers (max 28 pers) = 420 kr (max 588 kr)
- Frukt for 250 kr

Til sammen max = 1428kr

2. Sosial del (mat og hygge) En kveld 18:00-21:00

- Enten booke grupperom/klasserom på NTNU, hjemme hos noen eller på UMEUS (studenthjem med fellesareale man kan booke graits)
- Pizza
- Bli-kjent-leker
- Teambuilding-aktiviteter

Utgiftsposter:

- Pizza, 8 pizzaer for 20 personer (max 28), 250kr x 8 = 2000kr (2500kr)

Vi tar gjerne bilder og fikser nyhetssak og kan gjerne legge ut på våre plattformer også:)

I NTNUI har vi en egen bilde/nyhets-gruppe, så vi kunne prøvd å fåt dem til å komme for å ta bilder og slikt også.

Referat:

Nora & Vero kan ta ansvar og finne dato sammen:)

Sak 5 - Nye treningstider? 15 min

Informasjon:

Am, Brede, Lukas, Veronica & Martin hadde møte, prøvde å komme frem til en god løsning.

- Innføre nye nivå: A, B & C (se bildet)
- Dersom vi går for det må det vedtas på ekstra ordinært generalforsamling/årsmøtet
 - Dagens nivåfordeling ble vedtatt på årsmøte i 2019
 - Tror kanskje beste løsning er ekstraordinær møte, hvor vedtaket trer i kraft fra januar.
 - blir samme problemstilling i januar da folk allerede har meldt seg inn, og betalt, hvis vi også skal endre medlemskontigenten til de forskjellige gruppene

Tidspunkt	Mandag	Onsdag	Torsdag	Fredag	Søndag
14:30	Level B+C (Hall B) 14:30 - 16:00			Level B+C (BIL, Hall A) 14:30 - 16:30	
15:00					
15:30					
16:00	Level A (Hall B) 16:00 - 17:30	Level A 16:00 - 17:30			
16:30					
17:00					
17:30		Level B (Hall B) 17:30 - 19:00			
18:00					
18:30					
19:00			Level B (Hall B) 19:00 - 20:30		Level A & B (Hall B) (kombinert) 20:30 - 22:00
19:30					
20:00					
20:30		Level C (BIL, Hall A) 20:30 - 22:00	Level 1 (Hall B) 20:30 - 22:00		Level C Hall B 20:30 - 22:00
21:00					
21:30					
22:00					

Referat:

Kalle inn til ekstraordinær generalforsamling i høst for at dette skal gjelde fra januar og for å endre medlemsavgiften

Må sende inn innkalling med saksliste 2 uker i forveien

Til neste styremøte bør man ha laget et godt utkast

Forslag til dato blir 28. oktober

Pris forslag: Nivå A og B betaler samme pris. Nivå C betaler mindre.

Tenker mellom 250 - 500

Kevin kan lage et utkast - tar det opp på neste møte

AM har hovedansvar for dette, Nora kan hjelpe til ved behov

Sak 5 - Annet 10 min

Informasjon:

5.1 Utlånsracketter:

En hypotese om at enkelte spillere tar med seg låneracketter hjem etter trening. Burde være strengere på at de skal lånes på trening og levere tilbake når treningene er over. Hva gjør vi med utlån?

Referat:

Racketene blir merket og Martin lager en liste over utlån. Martin lager et innlegg om dette og poster på spond. Racketene på gløs må også bli merket. Herman markerer racketene.

5.2 Lagserie på søndag

NTNUI 2 & 4 har kamper 10:00 søndag, men bussene går ikke før sånn 10.. Hvor mange er det som har bil nå i klubben?

Referat:

AM spør om kampene kan bli flyttet til litt senere

5.3 Forza Norwegian international, 6-9 november

Fikk mail fra forbudet om lite påmelding fra Norge, og om det kunne vært noen aktuelle fra klubben? Påmeldingsfrist 5.okt.

Referat:

Lar det ligge. Folk som er aktuelle vet om turneringen selv.

5.4 ISBT International Student Badminton Tournament

Student turnering i Nederland, 28 des - 1 jan. Se mail. Stemning?

Referat:

Dropper det

Sak 6 - Fastsette dato for neste møte

Informasjon:

Mandag 13.10.25 17:45

Snacksansvarlig: Sara

Referat:

Sak 7 - TODOs til neste møte

Informasjon:

- ☒ ~~[AM] Spørre om å flytte tiden på lagserie på søndag~~
- ☒ ~~[Kevin & Brede] Endre prisene på ballrør i vipps og på nettsiden~~
- ☒ ~~[Herman] Skaffe full oversikt over prisene til Wingborg~~
- ☒ ~~[Herman & Kevin] Bestille baller til Treffpunkt~~
- ☐ [Herman] Bestille medaljer til Treffpunkt for u9 og u11 helst innen 08.09.25
- ☒ ~~[Knut] Gi tilbakemelding angående bestilling av medaljer senest 08.09.25~~
- ☒ ~~[Petter & Nora] Legge ut dugnadsliste + bakeliste~~
- ☐ [Sara, Lukas, +] Handle inn til Treffpunkt
- ☒ [Nora & Veronica] Ta ansvar for jentesamlingen
- ☒ ~~[AM & Nora] Fikse saksliste til Ekstraordinær generalforsamling~~
- ☒ ~~[Kevin] Lage utkast til grunner for prisøkning~~
- ☐ [Martin & Herman] Merke og lage liste på låneracketer